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Ad 1) Udbedring af skader på veje og stier 
Niels (130) indhenter priser fra 2 – 3 firmaer, der kan lappe revner i asfalt og genopfriske afstribninger. 
 
Ad 2) Grønne områder 
Beskæring af vejtræer på vores område er udført. 
Ejerne af områderne ovenfor vores ønskede ikke at deltage. 
Træerne langs hovedstier tilhører efter vores opfattelse kommunen. 
 
Vi er indstillede på at forlænge aftalen om snerydning med den nuværende entreprenør. 
 
Gartnervænget kontaktes igen for evt. samarbejde om drift af den gamle legeplads. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Niels (130),  Lasse (112) og Niels (71) 
Mads (103) deltog under pkt. 6 Evt. 

Afbud: Ingen 

Referent: Niels (71) 

Sted: Højager 112 

Dato: 13. august 2019 

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Stier og veje  
- Udbedring af slid og skader 

2. Grønne områder 
- Vintervedligehold 

3. Økonomi 
- Bankskifte 
- Investering af vejfondens midler 

4. Generalforsamling 
- Planlægning 

5. Næste møde 
6. Evt. 
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Ad 3) Økonomi 
Niels (130) kontakter Djurslands Bank med henblik på overflytning af vores bank engagement til dem. 
 
Investering af vejfondens midler afventer afklaring af bankskifte. 
 
Ad 4) Generalforsamling  
De ændrede vedtægter er nu godkendt af Favrskov Kommune. 
 
Næste generalforsamling forventes afholdt torsdag d. 21. november 2019 fra kl. 19. 
Hvor vides endnu ikke. Det forventes dog at blive et sted i byen, med et traktement, der forhåbentlig 
kan lokke flere end sædvanligt, til at deltage. 
 
Ad 5) Næste møde 
Tirsdag den 29. oktober 2019 kl. 19 ved Niels (130). 
 
Kim kontaktes af Niels (71) for aftale om afslutning og revisorgodkendelse af regnskabet inden mødet. 
 
Ad 6) Evt. 
Intet af bemærke. 


